
Anteckningar fra n fö ra ldragruppens mö te den 15 december 2017 

Närvarande: Eva, Anki, Barbro, Carina, Tina, Marie och Anne  

 

 Familjehemsenheten  
Eva berättar om Familjehemsenhetens arbete. Bifogar presentationen som bilaga. Den 
viktigaste egenskapen i ett familjehem är att det finns ett känslomässigt överskott. Pågår 
diskussinoner om barnhem, kan det vara ett alternativ till jourhem där det alltför ofta 
förekommer att barnet får flytta till nya jourhem.  

 

 Möte på Fontänhuset  
I mitten av november var det ett möte på Fontänhuset kring föreningars förutsättningar att 
arbeta med sociala frågor.  
Marie tycker vi borde ta kontakt med projektledaren i Röda korset som får utvecklingsbidrag 
för att arbeta fram en paraplyorganisation. Inom detta kommer viss rådgivning/stöd 
utformas utifrån devisen: Hur kan det administrativa arbetet förenklas så kärnfrågorna får 
det mesta fokus?  
Anki berättar att det finns en ambition från såväl staden som civilsamhället att samarbeta 
kring till exempel lokal.  
 

 Studiebesök i Oslo 
Träffade en kvinna som var verksamhetsledare. Vi slogs alla av hur ensam hon var i sitt 
arbete och därmed sårbarheten i verksamheten. Eva har skrivit minnesanteckningar som 
bifogas. 
 

 Arbetet såhär långt 
Kommer främst in på vad det har betytt för oss i gruppen att brukare och medarbetare 
arbetar tillsammans med denna viktiga fråga. Cecilia berättar till exempel hur det har 
påverkat hennes kontakt med klienterna såtillvida att hon numer självklart pratar kring deras 
föräldraskap, omhändertagande, kontakt med barnen mm.   
Utan att hinna fördjupa diskussionen så konstaterar vi att utifrån studiebesök och våra 
diskussioner skulle det behövas såväl ett medmänskligt stöd (förening) som professionellt 
(förvaltningen). Hur vi ska arbeta vidare med detta får bli nästa mötes uppgift att formera. 
 

 Möten nästa år 
Nästa gång vi träffas är 16 januari.  
 

/Anne 


